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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 09.10.2024 

Číslo: 04831/2024/ORR- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 13. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 08.10.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Projekt: Obnova zdravého vývoja a života vtáctva v regióne Zemplín (LIFE in the 

Zemplin Region for Birds´ Renaissance and Healthy Development; akronym: Re-

health4BirdLIFE)  

4. Návrhy, podnety a požiadavky 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú 

a  prítomných členov komisie na 13. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 15 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predsedníčka komisie informovala o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 47/2024  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje program 13. rokovania Komisie regionálneho rozvoja. 
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Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 15    

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 13. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne 

požiadavky na tajomníčku komisie. 

 

Uznesenie č. 48/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 15    

Za: 15    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Projekt: Obnova zdravého vývoja a života vtáctva v regióne Zemplín (LIFE in the Zemplin 

Region for Birds´ Renaissance and Healthy Development; akronym: Re-health4BirdLIFE)  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Marcela Ondová, PhDr., vedúca referátu životného 

prostredia 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. doc. Ing. Miriam Šebová, PhD. s otázkou k výberu členov 

projektového konzorcia. Následne sa p. RNDr. Martin Smrčo poďakoval za podanie projektu 

a opýtal sa na typy aktivít, ktoré sú v rámci projektu plánované. Do diskusie sa následne zapojili 

p. JUDr. Ing. Slavomír Borovský, p. JUDr. Alexander Képes s návrhmi oblastí v Košickom 

kraji, v ktorých by obdobné projekty uvítali, pani predsedníčka komisie Mgr. Adrianna Gergely 

Papp opýtala na porovnanie výsledkov biomonitoringu a budúcu činnosť pracovnej skupiny, 

v závere diskusie sa p. doc. RNDr. Peter Solár, PhD. opýtal na príčinu potreby ďalšieho 

monitoringu a z akých zdrojov bude tento monitoring financovaný. V rámci diskusie im p. 

Ondová odpovedala. 

 

Uznesenie č. 49/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Návrhy, podnety a požiadavky 
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Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

 

K bodu č. 5 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.6 

Záver 

 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť. 

Ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 26.11.2024 o 13:30.   

 

 

 

 

 

..................................................          .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                              predsedníčka komisie 


